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Anna – Kāpēc pa Upes ielu atkal pārvi

Kāpēc pa Upes ielu atkal pārvietojas smagās mašīnas?
Vismaz zīmes rāda “ķieģeli” no abām pusēm. Iela jau tā ir knapi izbraucama vieglajam
transportam, nemaz nerunājot par kājām gājējiem, kur nu vēl, ja kāds izdomā iziet ar
bērnu ratiņiem uz vietējo veikalu.
Vai pašvaldības policija nevar ievest kaut kādu kārtību, ja dome nespēj?


